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ENGLISH 
Dear members and friends of the KITION PLANETARIUM & OBSERVATORY (CYPRUS), 
 
Join our Online Science Café on Tuesday, March 26 at 20:00 (Cyprus time, UT+2) on Zoom platform. All meetings 
of Science Café sessions are free of charge and everyone can join. Learn about the history of Universe and the 
formation of our Solar System.  Our guest speaker is Miss Andreea Boldureanu from Romania. Find out about the 
upcoming events for the celebrations of the Global Astronomy Month April 2024 from scientists.  Get your free 
Zoom Codes here. 

 

 

Booking for April’s private programs is now available. Live the experience of unique planetarium programs, 
interesting collections of geological samples and space exhibits. Observe with professional telescopes, the planets 
and other gems of the night sky. You may also book our premises for astronomy themed birthday parties and enjoy 
unique experiences. All events are available in English, Russian or Greek languages. 

The astronomy course “Read the Sky” will start on April 4. The course offers you the skills to locate and recognize 
any constellation you wish in the sky, to orientate and navigate with the help of the stars, introduces the world of 
the planets and stars and gives a fascinating picture of the Universe visible by naked eye from Cyprus. Booking is 
open until April, 2. The tickets are available for adults and students. 

If you wish to organize an astronomy or science related educational event feel free to contact us. 

Join our spacewalk…  
Best regards, 

George Troullias 

Director, KITION PLANETARIUM & OBSERVATORY 
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ПО-РУССКИ 

Дорогие друзья ПЛАНЕТАРИЯ И ОБСЕРВАТОРИИ КИТИОНА (КИПР), 

Присоединяйтесь к нашему онлайн-кафе во вторник, 26 марта, в 20:00 (по кипрскому времени, UT+2) на 
платформе Zoom. Все заседания научного кафе бесплатны, и каждый может присоединиться к ним. Узнайте 
об истории Вселенной и формировании нашей Солнечной системы. Наш приглашенный докладчик — мисс 
Андреа Болдуряну из Румынии. Узнайте о предстоящих мероприятиях по празднованию Всемирного месяца 
астрономии в апреле 2024 года от ученых. Получите бесплатные зум коды здесь. 

 

 

До конца апрель можно забронировать приватную программу. В неё входит уникальная программа 
Планетария на выбор и наблюдения в большие телескопы Обсерватории. Вы также можете забронировать 
у нас программу дня рождения, посвященной астрономии, и получить уникальные впечатления. Эти 
программы доступны на английском, русском или греческом языках. 

Астрономический цикл для начинающих в астрономии «Читай небо» знакомит с основами наблюдательной 
астрономии и навигации. Курс дает вам навыки находить и распознавать на небе любое созвездие по 
вашему желанию, ориентироваться с помощью звезд, знакомит с миром планет и звезд и дает 
увлекательную картину Вселенной, видимую с Кипра невооруженным глазом. Бронирование открыто до 2 
апреля. Билеты доступны для взрослых и студентов. 

Если вы хотите организовать образовательное мероприятие по астрономии или науке, обращайтесь к нам. 

Присоединяйтесь к нашей космической прогулке… 

С наилучшими пожеланиями, 

George Troullias 

Director, KITION PLANETARIUM & OBSERVATORY 
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